

## Internship Application

In 2021, From the Root to the City welcomes six interns between the ages of 14 and 22, who will work three days each week, rotating through all the zones of the project, including a rotation at Ferme de l'Île Montreal, a partner farm on the West Island. Over the course of eight weeks (starting June 28th and ending August 20th), they will be involved in preparing soil, planting, caretaking, harvesting, and in transforming produce for the Innovation Assistance food bank. They will also participate in the environmental education activities organised by the program, including both giving and being participants in workshops, engaging with younger children, and teaching neighbourhood families about the produce we provide. Are you interested in being one of our interns? We're accepting applications **until June 11th!**

Qualifications:

- An interest in growing food, working with your hands, and learning about and with the community
- Comfort doing a lot of walking!
- Availability between 9 and 3 on Tuesdays (gardens), Thursdays (food bank), and Fridays (gardens + farmer's markets)

Name:

Age:

Grade completed:

School:

Name of parent/guardian if under 18:

Contact information for parent/guardian if under 18:

Alternate emergency contact:

Phone number (of intern):

Email address (of intern):

Any dietary restrictions or medical conditions that we should be aware of:

I give my permission to be photographed (if over 18)

---

I give permission for my child to be photographed (if under 18)

---

In 200-250 words, tell us about why you want to be a garden intern at Innovation Youth. If you would prefer, you can upload a voice file.

## Formulaire de demande de stage

En 2021, De la racine à la ville accueille six stagiaires âgés de 14 à 22 ans, qui travailleront trois jours par semaine, de manière rotative dans l'ensemble de nos zones du projet, y compris une rotation à la Ferme de l'Île Montréal, une ferme partenaire dans l'Ouest-de-l'Île. Au cours de huit semaines (commençant le 28 juin et se terminant le 20 août), ils prépareront le sol, ils planteront, ils prendront soin des plants et ils récolteront, puis ils transformeront les récoltes pour la banque alimentaire Innovation-Assistance. Ils participeront aussi aux activités d'éducation sur l'environnement organisées dans le cadre du programme, qui comprend l'animation d'ateliers et la participation à ceux-ci, la mobilisation de plus de jeunes enfants et l'enseignement à des familles du quartier sur les produits que nous cultivons. Souhaitez-vous travailler comme stagiaire ? Nous acceptons les candidatures jusqu'au **11 juin** !

Compétences des stagiaires :

- Avoir un intérêt pour l'agriculture et le travail avec vos mains et apprendre sur la communauté et avec elle !
- Être à l'aise de faire beaucoup de marche !
- Être disponible de 9 h à 15 h les mardis (jardins), les jeudis (banque alimentaire) et les vendredis (les jardins et le Marché des fermiers)

Nom :

Age :

Niveau scolaire terminé :

École :

Nom du parent/tuteur, si moins de 18 ans :

Coordonnées du parent/tuteur, si moins de 18 ans :

Autre numéro en cas d'urgence :

No. de téléphone (du stagiaire) :

Courriel (du stagiaire) :

Restriction alimentaire ou condition médicale que nous devrions connaître :

Je vous autorise à me photographier (si vous avez 18 ans et +)

---

Je vous autorise à photographier mon enfant (s'il a moins de 18 ans)

---

De 200 à 250 mots, dites-nous pourquoi vous voulez être un stagiaire en jardinage à Innovation Jeunes.  
Si vous le préférez, vous pouvez télécharger un fichier vocal.